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IN THE SUPREME COURT OF OHIO
DISCIPLINARY COUNSEL,
CINCINNATI BAR ASSOCIATION,
Co-Relators, CASE NO. 2015-0481
V. |
Robert Hansford Hoskins

Respondent.

CO-RELATORS’ MOTION TO HOLD RESPONDENT IN CONTEMPT

Co-Relators Disciplinary Counsel and the Cincinnati Bar Association hereby jointly
move the Supreme Court of Ohio for an order finding respondent Robert Hansford Hoskins
(Atty. Reg. No. 0068550) in contempt for his repeated failures to obey this Court’s April 23,
2015 order suspending him from the practice of law in Ohio for a period of sixty days and
barring him from being reinstated to the practice of law in Ohio until he has been reinstated to
practice in Kentucky and until this Court has ordered him reinstated in Ohio. See Exhibit 1
[Supreme Court of Ohio order filed April 23, 2015 in Case No. 2015-0481]. Respondent
received actual notice of this Court’s suspension order on May 4, 2015. See Exhibit 2.

Since May 4, 2015, respondent has repeatedly violated this Court’s order and has
continued to engage in the practice of law and/or to hold himself out fo courts, to the public and

to clients as an attorney authorized to practice law in Ohio in at least the following matters:



COUNT ONE
(The Calkins Matter)

. On or about February 3, 2015, respondent filed an initial pleading in the Hamilton County
Municipal Court in the case of Berike Electric Company, Inc. v. Plum Street, LLC, Case No.
15 CV 02404 (“Bertke v. Plum Siveet action”). The case was assigned to Judge Dwayne
Mallory. Attorney Kenneth R. Reed answered the complaint on behalf of defendant Plum
Street, LLC and attorney James Calkins entered a pro hac vice appearance as co-counsel to
Mr. Reed, based upon his license to practice law in Florida. See Exhibit 3 [Affidavit of
James Caulkins], at §9 1-2.

. On April 29, 2015, six days after this Court filed its April 23, 2015 suspension order in Case
No. 2015-0481, Judge Mallory’s clerk conducted a telephone status conference. An
individual who identified himself as “Thomas Mayes” participated in the status conference,
stating that he was new counsel for plaintiff Bertke Electric Company. See Fxhibit 3, at § 3.
. Following the April 29 status conference and until June 2015, Mr. Calkins received multiple

email messages from thomasmayesesq@yahoo.com regarding discovery in the Bertke v.

Plum Street action. Calkins also sent reply emails to that address. See Exhibit A attached fo
Exhibit 3, at Y 4.
On May 7, 2015, Calkins received an email from respondent’s email account, i.e., from

rhoskinslaw@gmail.com, requesting additional time to respond to defendant Plum Street’s

discovery requests. See Exhibit 3, at 'y 5; see also Exhibit B attached to Exhibit 3.
. On May 18, 2015, Calkins received Bertke Electric Company’s initial discovery response via

email from thomasmayesesq@yahoo.com. See Exhibir 3, at ) 6.

. On May 20, 2015, Calkins sent a letter by first-class mail and by email to both respondent

and to Thomas Mayes, requesting that Bertke Electric Company provide additional and
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10.

11.

supplemental discovery responses. In order to mail the letter to Mayes, Calkins obtained his
mailing address from the Ohio Supreme Court’s website. The address maintained by
Thomas L. Mayes on the records of the Office of Attorney Services was located in
Montgomery, Alabama. See Exhibit 3, at ¥ 7; see also Exhibit C attached to Exhibit 3.

In late May 2015, Mayes received the above-referenced letter from Calkins. See Exhibit 4
[Affidavit of Thomas L. Mayes], at 4 6.

The May 20, 2015 letter that Calkins mailed to Mayes included the email address

thomasmavesesa/@yahoo.com, which is the email address from which Calkins bhad received

communications regarding the Bertke v. Plum Street action on and after April 29, 2015. In
his Affidavit executed on July 14, 2015, Mayes averred that he did not create that email
address, that he has never used that email address and that he has no information about the
owner of that email address. See Exhibit 4, at 9 9.

On May 27, 2015, Calkins received supplemental discovery responses via email from

thomasmayesesq(@yahoo.com. See Exhibit 3, at 9 8.

On June 20, 2015, Calkins was contacted by a man who identified himself as “Thomas
Mayes.” During this telephone call, Mayes informed Calkins that he had received Calkins’
May 20, 2015 letter and motion for sanctions in the Bertke v. Plum Street action. However,
Mayes stated that he has no knowledge of the litigation, that he did not serve discovery

responses or participate in a telephone status conference with the court on behalf of Bertke

Electric Company, that thomasmayesesq@yahoo.com is not his email address and that he did

not receive or respond to emails directed to that email address. See Exhibit 3, at  10.
Mayes informed Calkins that he had previously worked at a law office with respondent. See

Exhibit 3, at 7 10.
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13.

14.
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16.

After speaking with Mayes on June 20, 2015, Calkins reviewed his office telephone records
for April 29, 2015, the date of the telephone status conference with the court. The person
who identified himself as Thomas Mayes on April 29, 2015 had called Calkins’ office prior
to the status conference in order to coordinate the conference call with Calkins and the court.
Calkins’ telephone records show that the call came from (513) 379-6450, which is the same
telephone number that is registered by respondent with the Office of Attorney Services. See
Exhibit 3, at Y 11; see also Exhibit E attached to Exhibit 3; see also, Fxhibit 5.

Based upon the foregoing facts and circumstances, co-relators submit that respondent has
continued to practice law during his suspension by impersonating attorney Thomas L. Mayes
(Afty. Reg. No. 0090235). Respondent created an email account in the name of Thomas
Mayes and otherwise posed as Thomas Mayes in communicating with both opposing counsel
and the Hamilton County Municipal Court in the Bertke v. Plum Street action.

COUNT TWO
(The Janetta Cook Matter)

In April 2014, respondent was assigned to Janetta Cook’s child custody case by Affordable
Family Attorneys. See Exhibit 6 [Affidavit of Janetta Cook], at § 2.

Affordable Family Attorneys established a payment schedule for Ms. Cook by which she
would make weekly payments of $88 to respondent for a period of 18 weeks, thereby paying
respondent a total fee of $1,144. Ms. Cook began making weekly payments to respondent on
April 24, 2014 and completed those payments in February or March 2015. See Exhibir 6, at
99 3-5.

Respondent last met with Ms. Cook on March 25, 2015. See Exhibit 6, at ¥ 6.




17.

18.

19.

20.

21.

Ms. Cook had a court date scheduled for June 16, 2015. On the day preceding her scheduled
appearance (i.e., June 15, 2015), respondent contacted Ms. Cook by text message and told
her that he was unable to attend the hearing the following day. Respondent instructed Ms.
Cook to file for a continuance. See Exhibit 6, at % 7-8.

Ms. Cook telephoned the Cincinnati Bar Association on June 17, 2015 and was informed at
that time that respondent is suspended from the practice of law. Respondent never informed
Ms. Cook of his suspension from the practice of law as required by the terms of the Supreme
Court’s April 23, 2015 suspension order. See Exhibit 6, at 9 9-10.

Based upon the foregoing facts and circumstances, co-relators respectfully submit that
respondent failed to comply with the terms of this Court’s April 23, 2015 suspension order in
Case No. 2015-0481, which required him, among other things, to “[n]otify all clients being
represented in pending matters . . . of respondent’s suspension and consequent

7

disqualification to act as an attorney after the effective date of this order . . .

COUNT THREE
(The Preferred Interiors Drywall Systems, LLC v. Fletcher Matter)

On July 23, 2014, a complaint for damages was filed in the Clermont County Court of
Common Pleas in an action entitled Preferred Interiors Diywall Systems, LLC, et al. v. Jason
Allen Fletcher, Case No. 2014 CVH 00984 (“Preferred Interiors v. Fletcher action™).
Respondent was counsel of record for the plaintiffs in that action.

On February 6, 2015, the court set a scheduling conference in the Preferred Interiors v.
Fletcher action to be held on June 19, 2015, at 8:30 a.m. See Exhibir 7 [July 22, 2015 Letter

from Honorable Richard P. Ferenc].




22. The scheduling conference was conducted on June 19, 2015. Counsel for defendants

23.

personally appeared at the scheduling conference while respondent participated in the
conference by telephone. During the scheduling conference, respondent made no mention of
the fact that the Supreme Court had suspended him from the practice of law effective April
23, 2015 or that he was not entitled to practice law. At the conclusion of the scheduling
conference, the court scheduled a follow-up conference for September 18, 2015, at 8:30 a.m.
Respondent confirmed that the date of the follow-up conference was available on his
calendar. See Exhibit 7.

Thereafter, respondent noticed the deposition of defendant Justin Allen Fletcher for July 7,
2015 at respondent’s law office at 750 E. State Street in Georgetown, Ohio 45121.!
Defendant Fletcher appeared at the deposition along with his counsel, Jeffrey S. Hale of
Kroener Hale, Inc. See Exhibit 8 |Deposition of Justin Fletcher]. Shortly afier the
commencement of the deposition, Mr. Hale asked respondent whether he had been reinstated
to the practice of law in Ohio. Respondent falsely represented to Mr. Hale that he had been
reinstated to the practice of law in Ohio, stating as follows (Exhibit 8, at pp. 5-6):

MR. HALE: IfIcould, just real quickly, Robert — if we could just clarify, I sent

you an e-mail request — and in speaking with the Supreme Court yesterday — have

you been reinstated in Ohio?

MR. HOSKINS: I have.

MR. HALE: Do you have anything showing that?

MR. HOSKINS: Idon’t.

MR. HALE: Because, as of yesterday when I spoke with disciplinary councils [sic]
attorney, they said that you had not been reinstated.

! Attached hereto as Fxhibit 8-4 is the Affidavit of Special Agent Karen Rebori of the Ohio Bureau of
Investigation and Identification, along with photographs of the signage outside respondent’s law office,
which Agent Rebori took on July 24, 2015, more than three months after respondent’s suspension from
the practice of law took effect on April 23, 2015.
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24,

25.

26.

MR. HOSKINS: I had spoken with them yesterday and I had been. But 1 don’t
have anything from them.

MR. HALE: Okay.
MR. HOSKINS: Ididn’t bring anything.

MR. HALE: Okay. Ijust wanted to clarify. So if you representation is that you’ve
been reinstated, then we’ll take it, take it on the value.” (Emphasis added.)

While the deposition of Mr. Fletcher was being conducted, Hale’s law partner contacted

the Board of Professional Conduct and learned from Senior Counsel Alian Asbury that
respondent had not been reinstated to the practice of law in Ohio. Hale’s law partner then
sent this information to Hale by text message. Thereafter, during a break in the deposition,
Hale contacted Judge Ferenc about respondent’s participation in the Fletcher deposition
despite his suspension from the practice of law. While Hale was on the telephone with Judge
Ferenc, respondent came to Hale’s location and told him that the deposition was over.
Respondent then rushed everyone out of his law office. See Exhibit 9 [Email from Jeffrey
Hale to Scott Drexel, dated July 7, 2015].

After confirming that respondent was still suspended from the practice of law in Ohio, Judge
Ferenc issued an order in the Preferred Interiors v. Fletcher action staying all further
proceeding under further order of the court. The court also prohibited respondent from
participating in any way in the Preferred Interiors v. Flefcher action and directed him to
immediately advise his client of his inability to practice law in Ohio. See Exhibit 10 [July 7,
2015 Order Staying All Proceedings].

Based upon the foregoing facts and circumstances, co-relators respectfully submit that, by
appearing at a scheduling conference in the Preferred Interiors v. Fletcher action on June 19,

2015 and by thereafter appearing as counsel for plaintiff Preferred Interiors at a deposition
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27.

28

29.

that he had scheduled for defendant Justin Fletcher on July 7, 2015, respondent engaged in
the practice of law in violation of this Court’s April 23, 2015 order suspending him from the
practice of law in Ohio.

COUNT FOUR
{The Adoption of Davion Devante Hounchell Matter)

On June 5, 2015, respondent filed an adult adoption petition and paid the court costs for a
proceeding in the Hamilton County Probate Court entitled [z the Matter of the Adoption of
Davion Devante Hounchell, Case No. 2015-002350 (“Hounchell Adoption matter”). See

Exhibit 11 [Email from Magistrate David Stockdale to Scott Drexel, dated July 6, 2015].

. A hearing on the adoption proceeding in the Hounchell Adoption matter was scheduled for

Tuly 6, 2015. See Exhibir 12 [Reporter’s Transcript of Adoption Proceeding in Hounchell
Adoption matter]. On that date, respondent appeared on behalf of the petitioners, Davion
Devante Hounchell, Jana Hounchell and Gerald Hounchell. Tn making his appearance on
their behalf, respondent identified himself to the court as follows (Exhibit 12, at p. 4):
THE COURT: Okay. We are back on the record. This is a continuation of the docket
for Monday, July 6, 2015. Chief Magistrate Paul Rattermann presiding. Next case is
that of Davion Devante Hounchell, case No. 2015-002350. We are here today on a —

in an adult adoption petition, which has been filed. The star of the show, Mr. Davion
Hounchell is present, together with the co-petitioners and their attorney.

Counsel, please identify yourself for the record.

MR. HOSKINS: My name is Robert Hoskins, the attorney for the pefitioners.”
(Emphasis added.)

Acting in his role as counsel for petitioners at the July 6, 2015 adoption hearing, respondent
examined both the adult adoptee, Davion Devante Hounchell, and each of the prospective

adoptive parents, Jana Hounchell and Gerald Hounchell. See Exhibir 12, at pp. 5-13.




30. Based upon the foregoing facts and circumstances, co-relators respectfully submit that, by
appearing as counsel for petitioners Davion Devante Hounchell, Jana Hounchell and Gerald
Hounchell at an adoption proceeding before the Hamilton County Probate Court on July 6,
2015 while he was suspended from the practice of law in Ohio, respondent intentionally and
willfully violated this Court’s April 23, 2015 order suspending respondent from the practice

of law in the state of Ohio.

CONCLUSION

Based upon the foregoing, co-relators respectfully submit that respondent has willfully
and intentionally violated this Court’s April 23, 2015 suspension order on multiple occasions and
that he has committed additional misconduct for which the initiation of a formal disciplinary
proceeding is appropriate.

Co-relators respectfully submit that respondent should be held in contempt and ask this

Court to impose such penalties for that contempt as this Court deems appropriate.

Respectfully submitted,

DISCIPLINARY COUNSEL

Scott J. Dyéxell (0091467)
Disciplingry C_%ounsei

250 Civic ter Drive, Suite 325
Columbus, Ohio 43215-7411
(614) 461-0256
scott.drexel{@sc.ohio.gov
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CINCINNATI BAR ASSOCIATION

COUNSEL OF REJORD FOR CO-RELATOR
301 E. Fourth Street, Suite 3500

Cincinnati, Ohio 45202

(513) 723-4487

RDWelshi®dvorys

By Tdanrin W) waﬁ%f\ mu
Edwin W, Patterson [ (0019701}
CO-COUNSEL FOR CO-RELATOR
General Counsel
Cincinnati Bar Association
225 East Sixth Streel, 2nd Floor
Cincinnati, Ohio 45202
(513) 699-1403

ewpatterson@cincyhar.org

CERTIFICATE OF SERVICE

A copy of the foregoing Co-Relators’ Motion to Hold Respondent in Contempt hes I;eeu
served upon:
Robert Hansford Hoskins
1040 Richwood Avenue
P.0. Box 43484
Cincinnati, Ghio 45208

by first-class U.8. mail, postage prepaid, this 2nd day of September, 2015,

mm

Scott féi{’élf T

s

Disciplmw;ﬂnscl
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The Supreme Court of Bhio

. gg .
ON CERTIFIED ORDER OF * '

- APR2
Disciplinaty Counsel;
Relator,
' V}
-Robert Hansford Hoskins,
Respondent:

Case No. 2015-0481

el L A o A i
FRAEIRARER AR

ORDER

 This canse is pending before the ‘Supreme Court of Ohio m accordance with the
reciprocal discipline provisions of Gov.Bar R, Vi20),

“On Marcli 24, 2015, relator, disciplinaty counsel, filed with:this court'a certified copy-of
art order ‘of the Supréme: Court of Kentucky” entered February 19, 2015, in: Kemtucky Bar
Association v. Robert H, Hoskins, in case No, 2014-8C-000614-KR, in which respondent. was

~suspended for @ period of sixty days; ordéred o attend the next scheduled Ethics and
Professional Enhancement program, ordered to pay: festitution, and -ordered to pay all costs
associated with the disciplinary proceedinig.. On March 26, 2013, this cotrt ordered. respondent
to show cause why identical or comparable discipline should not be imposed in this stite.

On_censideration thereof, it is ordered and: adjudged by this cowt that, pursiant to
Gov.Bar R.. VI20)(C), respondent, Robert Hansford Hoskins, Alforney Registration. No,
0068550, last known. business address-in Cincinnati, Ohio, is suspended for'a period of sixty
days and respondent will not be reinstated fo the practice of law in Ohio-until such time as
respondent is feinstated to the practice of law in the state of Kentucky. :

_ It is further trdered that respondent immediately cease and desist from the practice of law
in any form and is forbidden to-appear.on behaif of another before any court, judge, commission,
‘bozed, administrative agengy, or other public anthority.

It-is further ordered that respondent &8 forbidden to counsel, advise, or prepare Jegal.
instraments for others orin any manner perform legal services Tor others,

It is further ordered that respondent is divested of cacl, any, and all of the rights,
:f{};ﬁ?ﬁ&g@% and prerogatives customurily accorded o @ member in 200d standing of the legal
profession of Ohio. '

 Tvisfurther ordered that before entering into an employment, contractual, ot éonsulting
relationship with any attomey or law firm, respondent shall verify that the atforney. or Taw firm
has complied with the registration requirements of Gov.Bar R, V(23)(C). If employed pursiant
1o GoviBar R. V(23); respondent shall refrain from: direct client confact except as provided in
Gov.Bar R VE23XAKL) and from receiving, dishursing, or otherwise handling any client trust
fundsorproperty. | | |

Exhibit
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It is further ordered that purdiant to Gov Bar R. X{13), respondent shall comipléte one
credit- hour of continning legal education for each month, or portion of a4 month, of the
suspension. As part of the fotal credit hours of sontinuing legal ¢ducation required by Gov.Bar
R, X{13), respondent shall. complete one credit hour of instruction related to professional conduct
required by Gov.Bar R.X(3)(B] for ¢ach six months, or portion of six months, of the susperision.

it is further ordered by the court that within 90 days of the daie of this order, respondent’
shall reimburse: any-amounts that have been awarded against respoudent by the Lawyers' Fund:
for Client Protection pursuant to Gov.Bar R. VII(7)(F). Tt is further ordered by the court that if’
after the date of this' order, the Lawyers' Fund for Client Profection awards any amonnt against.
Tespondent pursuant 10 GoviBar R. VIH(T)F), respondent shall reimburse that amount-to e
Lawyers’ Fund for Clenit Protéction within 90 days.of the notice of that dward.

Tt is-further ordered that responident shall fiot bé reinstited to'the practice oF law in Ohio

until (1) respondent complies with the requirements for reinstaterent st fortli in the Supreme
Court Rules for-the Government of the Barof Ohio, (2) respondent complies with the Supreme
Court-Rules for the Gavernment of the: Bar of Ohio, (3) resporident files evidence with the clerk
of this court and with disciplinary eounsel demonstrating his reifistateriient to the practiceof Jaw
in Kentucky, (4) respondent complies with this and all other-orders fssued by this ¢omt, and (5)
this court orders respondent reinsiated. ' .

o Itis :ﬁlﬁh@r ‘ordered that on or before 30 days from the date of this order, respondent sk aﬂ
do the following: | __

L. Notify all ¢ents being réprescnted in pending ‘matters and any coscounsel of
respondent’s suspension and. consequent disqualification 16 act as an attorney after ‘the
effective date, of this ordet and, 1 the absence of co-counsel, also notify the olients to

seck legal service elsewhere, calling dtténtion fo any vrpeacy in seeking the substifution
of another attorney'in respondent’s place; |

2. Regardless of any fees or expenses due; deliver o all clients being represented in
pending matters any papersor other' property pertaining o the chient or notify the clients
or ¢o-counsel, if any, of a suitable:time:and place where the papers or other property miay
beobtained, calling attention to any urgency for obtaining such papers or other propeity;

3. Reéfund any part ol any fees or expenses paid inadvance that are unearned or ot paid,

dand acoount for any trust money or property in the possession or control of tespondent:

4. Nuotify opposing cotsse] of, in'the absence of counsel, the adverse parties in pending
litigation of respondent's disqualification 16 actas an aliomey after the effective date of
1this order and file a notice ‘of disqualification of respondent with the court or agency
before which the litigation is pending for inclusion inthe respective file orfiles;

5. Send all notices required by this oidder by certified mail with a réturn address where:
communications may thereafter be directed to respondent; :




6. File with the clerk of this: court-and the disciplinary colnsel of'the Supreme Couit an
atfidavit showing compliance with {his order, showing proof of service -of notices
required herein, and sétting forth the address where the affiant magy feceive
communications; and ' :

7. Retain and maintain a record of the various steps taken by respondent pursuant to this
order;

it is further ordered that onior before 30 daysfiom the date of this -‘Grdei; respondent will

surrender his attorney registration card for the 2013/2015 bieanium,

It 15 further ordered that until: such fime as respondent fully complies with this gréffei-;
respondent shall Reep the clerk and diseiplinary counsel advised of any change of address where:
respondent may receive cemmunications.

- It is furthet brdered that all decuments filed with this court in this case shall-micet.the
filing requirements set forth in the Rules of Practice of the-Supreme Coutl of Ohio, ncluding
requirements as to form, number, and timeliness of flings. All case documents are subject to
SupR. 44 through 47, which govern 80685 1o oot records,

order, and all other orders in this case, 1 respondent’s last known address.

It-is further ordered that service shall be deemed madé on respondent by sending this

Tt s further ordored that the clerk of this court issue certified copies of this: ordei as
provided for in Gov.Bar R. V(17)(D)1} anid that publieation be made as provided for in Gov.Bar
R. V(1 7HD)2). | |

éﬁfeea @'?Cf{)iémjé o
Chief Justice

The Official Case Annotnéerment can be found at htipr/www.supremecourt.obio/gov/ROD/docs/
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AFFIDAVIT OF JAMES CALKINS
STATE OF FLORIDA )
COUNTY OF PALM BEACH % o
I, James Calkins, being first duly sworn and cautioned, state upon
personal knowledge as follows:

1. I am an attorney licensed to practice in Qhio pro hac vice in the case of
Bertke Electric Company, Inc., v. Plum Street, LLC, Case No, 15 CV 02404, pending
before Judge Dwayne Mallory in the Hamilton County Municipal Court. I represent the
Defendant, Plum Street, LLC,

2. To my knowledge, the suit was initiated on February 3, 2015, by a
complaint filed by Robert Hoskins on behalf of Bertke, My co-counsel, Kenneth Reed,
answered the complaint on behalf of Plum Street and I subsequently communicated
with opposing counsel and served discovery requests on Bertke, including phone eall
and email correspondence with Robert Hoskins at rhoskinslaw@gmail.com.

3. On April 29, 2015, Judge Mallory’s clerk conducted a telephone status
conference. Someone who identified hifnself as “Thomas Mayes” participated in the
conference, stating that he was new counsel for Bertke. He indicated that he would be
filing a Notice of Appearance.

4. Following‘ the April 29 status conference and until June 2015, I received
email messages from thomasmayesesq@vahoo.com regarding discovery in this case and

sent reply emails to such email address. A copy of the email correspondence with

thomasmayesesq@yahoo.com is attached as Exhibit A.
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5. On May 7, 2015, I received an email from Robert Hoskins' email account,
rhoskinslaw@gmail.com, requesting additional time for Bertke to respond to
Defendant’s discovery requests. Copies of my email correspondence with Mr. Hoskins
at rhoskinglaw@gmail.com (and generally with thomasmayesesq@yahoo.com copied
thereon) are attached as Exhibit B.

6. On May 18, I received Bertke’s initial discovery responses via email from
thomasmayesesq@yahoo.com.

7. On May 20, I sent a letter via regular mail and email to Robert Hoskins
and Thomas Mayes, requesting Bertke to provide additional and supplemental discovery
responses. In order Lo mail the letter to Thomas Mayes, I obtained his address from the
Ohio Supreme Court’s web site, and the letter was mailed to Mr. Mayes’ listed address in
Montgomery, Alabama. The letter is attached as Exhibit C.

8. On May 27, I received supplemental discovery responses via email from
thomasmayesesq@yahoo.com. A true and correct copy of the discovery responses are
attached in Exhibit D. Neither the initial nor supplemental discovery responses were
signed by an attorney or verified by Bertke.

9. On June 11, I filed a Motion to Compel Discovery and For Sanctions,
naming both Robert Hoskins and Thomas Mayes as counse] for Bertke. I sent a copy of
the Motion to Thomas Mayes and Robert Hoskins via regular mail and email.

10.  On June 20, I received a message from a man whom identified himself as
“Thomas Mayes”. During our call, Thomas Mayes informed me that he received my
letter and Motion for Sanctions in the Bertke litigation, but that he does not now and
never has represented Bertke, that he has no knowledge of the litigation, that he did not

serve discovery responses or participate in a telephone status conference with the Court




on behalf of Bertke, that thomasmavesesq@vahoo.com is not his email address, and that

he did not receive or respond to emails directed to that address. Mr. Mayes did inform
me that he previously worked with Mr. Hoskins.

i1, After speaking with Thomas Mayes on June 20, 1 reviewed my office’s
phone records from April 29, 2015 (the date of the status conference where a man
appeafed and identified himself as Thomas Mayes). The person identifying himself as
Thomas Mayes on April 29 had called my office prior to the status conference, in order
to coordinate the conference call with me and the Court, and my phone records show
that this call came from a number believed to be Robert Hoskin’s phone. A copy of my
company’s phane records from April 29 are attached as Exhibit .,

FURTHER, AFFIANT SAYETH NAUGHT.

1"‘2‘ g}fi}, 1‘ _

James: Calkms

Sworn to me and subscribed in my presence this ‘i ot day of July, 2015.

Notry Publlc \
My commission expires: - {0 . ZO\G

Motary Public - State of Florida §
Commission & FF 208142 §

F My Comm. Explres Mar 10, 2019




Exhibit A
Emails with “thomasmayesesq@vahoo.com”, Apparently Fake Email Account

From: Thomas Mayes <thomasmayesesq@yahoo.com>

To: "james@improveproperties.com” <james@improveproperties.com>
Sent: Wednesday, May 27, 2015 2:12 PM

Subject: Re: Bertke v. Plum Street Discovery Responsas

Here is the first set of data supplementing our recent discovery responses.

On Wednesday, May 20, 2015 11:55 AM, "james@improveproperties.com”
<james@improveproperties.com> wrote:

Please see the attached letter regarding Bertke's failure to respond to Defendant's
discovery requests. Of course, please let me know if you would like to speak or
meet to resolve this issue before a Motion to Compel is necessary.

Sincerely,

James Calkins

407 Vine Street, Suite 205
Cincinnati, OH 45202

(859) 475-0093
James@improveproperties.com

wwwy. improveproperiies.com

———————— Original Message ----w«-~
Subject: Fw: Bertke v. Plum Street Discovery Responses

From: Thomas Mayes <thomasmavesesg@yahgo,.com>
Date: Mon, May 18, 2015 2:22 pm

To: "lames@improveproperties.com” <iames@improveproperties.com >

On Monday, May 18, 2015 2:12 PM, Thomas Mayes <thomasmayesesq@yahoo.com>
wrote:

AR-M277_20150518_140018.pdf [Second Attached Discovery Responses|

----- Forwarded Message -—-

From: Thomas Mayes <thomasmayesesq@yahoo.com>

To: "james@improveproperties.com” <james@improveproperties.com=>
Sent: Monday, May 18, 2015 3:17 PM

Subject: Fw: Scan from PHA and SC

AR-M277_20150518_150459.pdf [First Attached Discovery Responses]




Exhibit B
Email Correspondence with Robert Hoskins (During His Bar Suspension)

From: Rob <rhoskinslaw@gmail.com>

To: "<james@improveproperties.com>" <james@improveproperties.com>
Sent: Thursday, May 7, 2015 12:17 PM

Subject: Re: Bertke Electric v. Plum Street - Discovery Requests

Can Bertke have until May 15 to respond to your discovery requests?
Sent from my iPhone

On May 1, 2013, at 11:29 AM, <james@@improveproperties, com>
<james(@improveproperties,com> wrote:

Robert,

I am following up on our discovery requests for Bertke v. Plum Street. We served
discovery more than 30 days ago, but we have not received any response. Can you
please let me know when you intend to respond to the discovery requests? I
attempted to call your office yesterday, but no one answered. Of course, please let
me know if you would like to meet and confer.

Best regards,

James Calkins

———————— Original Message ~-~-----

Subject: RE: Bertke Electric v. Plum Street - Discovery Requests
From: <james@improveproperties.com>

Date: Fri, March 27, 2015 1:49 pm

To: "Rob" <rhoskinslaw@amail.com>

Robert,

For the matter Bertke Electric v. Plum Street, attached please find
Defendant's First Set of Requests for Admissions, Interrogatories and
Requests for Production. A signed PDF and Word version are attached. A hard
copy was additionally mailed to your office today.

Best regards,

James Calkins

CB Property Management

407 Vine Street, Suite 205
Cincinnati, OH 45202

(859) 475-0093 (office)

James @improveprogerties.com

www.rmproveprgperties.com




~~~~~~~~ Original Message --------

Subject: RE: Bertke v. Plum Street (Motions)

From: <james@improveproperties.com>

Date: Thu, June 11, 2015 5:29 pm

To: "Thomas Mayes" <thomasmayesesq(@yahoo.com>>
Cc: "Rob" <rhoskinslaw@gmail.com>

Please see the attached motions filed today in the above-referenced matter.
Best regards,

James

407 Vine Street, Suite 205
Cincinnati, OH 45202
(859) 475-0093

James@improveproperties. com
WWW.improveproperties.com

~~~~~~~~ Original Message --------

Subject: RE: Bertke v. Plum Street Discovery Responses
From: <james@improveproperties.com>

Date: Wed, May 20, 2015 11:28 am

To: "Thomas Mayes" <thomasmayesesq@yahoo.com>

Cc: "Rob" <rhoskinslaw@amaji.com>

Please see the attached letter regarding Bertke's failure to respond to Defendant's
discovery requests. Of course, please let me know if you would like to speak or
meet to resolve this issue before a Motion to Compel is necessary.

Sincerely,

James Calkins

407 Vine Street, Suite 205
Cincinnati, OH 45202

{859) 475-0093
James@improveproperties.com
www.improveproperties.com

———————— Original Message --------
Subject: Fw: Bertke v. Plum Street Discovery Responses

From: Thomas Mayes <thgmasmavesesa@yahoo.com>
Date: Mon, May 18, 2015 2:22 pm

To: "james@improveproperties.com” <james@improveproperties. com>

On Monday, May 18, 2015 2:12 PM, Thomas Mayes <thomasmavesesg@vahoo.com> wrote:

———————— Original Message --------
Subject: RE: Bertke v. Plum Street - Discharge of Mechanic's Lien

From: <james@improveproperties.com>




Date: Fri, May 22, 2015 4:05 pm

To: "Thomas Mayes" <thomasmayesesg@yahoo.com>
Cc: "Rob" <rhoskins|law@gmail.com>

Please see the attached*‘ietter requesting immediate discharge of Bertke's mechanic's lien
on the property Iocaté‘d‘iat 814 Plum Street, Cincinnati, OH. As addressed in the attached
letter, Bertke's lien is Void as a matter of law and must be discharged immediately.

Sincerely,

James Calkins

407 Vine Street, Suite 205 i
Cincinnati, OH 45202

{859} 475-0093

James@improveproperties.com

wWwWw.improveproperties.com




Exhibit C
Letter to Robert Hoskins and Thomas Maves (Sent to Mr. Maves’ Alabama Address)




James Calkins
407 Vine Street, Suite 205
Cincinnati, OH 45202

Thomas Mayes

Faulkner University Thomas Goode Jones
5345 Atlanta Highway

Montgomery, AL 36109
thomasmayesesq@yahoo.com

May 20, 2015
Re: Bertke v. Plum Street — Impermissible Discovery Requests;, Motion to Compel
Mr. Mayes and Mr. Hoskins:

This letter follows up on Defendant’s discovery requests served on March 27, 2015. Although
the discovery requests were served by Defendant approximately sixty (60) days ago, the
Defendant still has not received sufficient responses. Particularly, the responses provided by
Thomas Mayes on May 18 were incomplete and evasive. This letter serves as notice of our
intent to file a Motion to Compel and seek sanctions under Rule 37.

Overall, Bertke failed to properly respond to straightforward discovery requests - such as asking
Bertke 1o identify any building and fire code violations that Bertke alleges required its work - or
to respond at all to generic requests such as asking Bertke to identify the third parties or
employees that were involved in Bertke’s alleged $9,000 in work. Following please find a non-
exhaustive list of Bertke’s incomplete and evasive responses in vielation of Rules 33, 34 and 36.

Falure to Sign and Certify Responses. As previously brought fo your attention, Bertke’s

interrogatory answers are not signed and certified under oath by the party’s representative. Also,
the objections are not signed by the attorney.

Objections Based on Relevancy and the Parole Evidence Rules are Without Merit. Several of
Bertke’s responses object that Defendant’s requests are “irrelevant” because of the “parole
evidence rule”, because the request secks information outside of the “applicable” contract or
because the “vontract speaks for itself”. Please note that Bertke filed suit for claims under
multiple unspecified oral and written contracts as well as for unjust enrichment, Defendant also
filed several Counterclaims. Bertke’s objections based on the parole evidence rule, or lack of
relevancy to an unspecified contract, have no merit particularly in light of Bertke’s unjust
enrichment claims and Defendant’s counterclaims.

Failure to Respond. For the twelve (12) interrogatories for which Bertke provided a response,
six {6) of its responses simply provide that “Bertke is searching its records and will supplement
this [interrogatory response]”.  Because Defendant’s discovery requests were  served
approximately sixty (60} days ago, please respond to these interrogatories in full immediately,
including Interrogatories 3,5, 7, 8, 10 and 12.




In addition, Bertke provided a similar response {e.g., “Bertke is searching its records™) to several
Requests for Production and several Requests for Admission.

Objections without Merit.  For more than half of all interrogatories, Bertke objected to the
request “as improperly seeking a narrative response [sic]” and generally cited the often over-used
Penn Central v. Armco Steel. Bertke’s blanket use of this objection is without merit, particul arly
given that Defendant’s interrogatory requests are in a standard and widely-accepted form,

Responses Fail to Admit or Deny the Request for Admission. Many of Bertke’s responses fail to
either admit or deny the Request for Admission. For example, without offering any objection,
Bertke’s responses simply provide a long narrative arguing that the request should not apply.
Please admit, deny or object to each Request for Admission as required. Particularly. Bertke s
response to the following are incomplete: 1,3,4,6,7,9, 10, 12, 1518, 19, 20and 21.

The foregoing list of defects is not exhaustive. If you would like, 1 suggest a brief call or
meeting so that [ may walk through each of Bertke’s responses and any issues related thereto,

Untortunately, if T do not receive Bertke’s compliant respenses before May 31, then T will file a
Motion to Compel and seek sanetions. Of course, as [ have previously suggested, please let me
know if you would like to meet and confer in order to discuss discovery.

Sincerely,

%mw%u

James Calkins

cc: Robert Hoskins
1040 Richwooad Ave
Cinewnati, OH 45208
rhoskinslaw@gmait.com




Exhibit D

Bertke’s Discovery Responses

[See Attached]



Exhibit E

Phone Records of CB Property Management from 4/28/2015 and 4/29/2015

Date/Time  Duration : From FromName ToName Type
4/29/201521:20:  0:00:00 15592692495 - __iCBProperties missed
4/29/2015 16:51:  (:01:15; 18594750093 Woods Apartments outgoing
4/29/2015 14:06.  0:00:25 18594869369 CB Properties incoming
4/29/201513:37. (:03:59 13175074491 CB Properties incoming
4/29/201512:45  0:00:55  15133796450/108.168.165.234 . CB Properties incoming
4/29/201511:39: (:02:45 15023378832:108.168.165.234 CB Properties incoming
4/29/201511:22°  0:01:17: . 16305384060 CB Properties. incorning
 4/29/2015 8:39 0:00:00 18594627672: CB Properties . missed
4/28/201517:26°  0:00:32 15132623630 CB Properties incoming
4/28/201517:16. 0:05:38 18596383360+ CB Properties incoming
4/28/2015 16:47§ (:04:03 15139673724 CB Properties incoming
4/28/201516:41: (:01:35 15133772069: CB Properiies incoming
4/28/201515:48; 0:01:09 18594750093 Woods Apartments _ outgoing
4/28/2015 15:45:  0:02:33 15132623630 (B Properties incoming
4/28/201515:40:  0:00:16 19197205315: :CB Properties incoming
4/28/2015 14:28:  0:01:27 18593933441 CB Properties ‘incoming
4/28/201513:08; 0:01:22 16147476756 CB Properties ;incoming
4/28/201511:55: (:01:21 13594869369 CB Properties incoming
4/28/201511:52: 0:00:36; 18554750093 Woods Apartments outgoing

4/28/20159:55'  0:00:24. 15132771569 CB Properties incoming

*Our office received a call from (513) 379-6450 on 4/29/2015 at 12:45 am; this call was from
the attorney whom appeared at the 4/29 hearing and identified himself as Thomas Mayes (the
caller was calling our office to conference James Calkins into the status conference).




AFFIDAVIT OF THOMAS L. MAYES

STATE OF OHIG )

) ss:

COUNTY OF BROWN )

I, Thomas L. Mayes, being first duly sworn and cautioned, state upon

personal knowledge as follows:

1.

2.

I have been licensed to practice law in Ohio since 2013,

I 'was formerly affiliated with the Law Office of Danny Bubp, and Robert F.

Hoskins was of counsel in that office.

In November 2014, 1 left the Bubp Law Office to become Dean of
Admissions at the Thomas Goode Jones School of Law at Faulkner
University in Montgomery, Alabama, my alma mater.

As of July 1, 2015, T joined McConn & Cutrell, Attorneys at Law, in
Georgetown, Ohio, and resumed the practice of law in Ohio.

Between November 15, 2014, and July 1, 2015, I did not practice law in
Ohio and did not represent clients in Ohio.

In May 2015, 1 received a letter from attorney James Calkins that had
been mailed to me at Faulkner University. A true and correct copy of that
letter is attached as Exhibit A. Mr. Calkins asserted that I had served
discovery responses on behalf of Bertke Electric, LLC, that were
insufficient and, if not supplemented, would prompt a motion to compel.

I have learned that Bertke is the Plaintiff in a suit captioned Bertke
Electric Company, Inc. v. Plum Street, LLC, Case No. 15 CV 02404,

pending in the Hamilton County Municipal Court. Robert F. Hoskins filed

Exhibit
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10.

11.

the suit on behalf of Bertke. Mr. Calkins represents the Defendant, Plum
Street, LLC.

I do not now and never have represented Bertke. I did not serve discovery
responses on behalf of Bertke and have not participated in any Court
proceedings or telephone conferences in the case,

Mr. Calking’s letter to me included an email address of

thomasmayesesq@yahoo.com., I did not create that email address, have

never used that email address, and have no information about its owner.
On June 11, 2015, Mr. Calkins filed a motion to compel and for sanctions
naming me and Robert F. Hoskins as counsel for Bertke. I have never
spoken to Mr. Hoskins regarding Bertke Electric Company, Inc. v. Plum
Street, LLC.

I have spoken to Mr. Calkins regarding this matter. It’s my understanding
that sormeone, not I, using the email address
thomasmayesesq@yahoo.com responded to emails from Mr. Calkins
regarding Bertke Electric Company, Inc. v. Plum Street, LLC. It’s also my
understanding that someone, not I, participated in a telephone conference

with the Court and gave his name as attorney Thomas Mayes.




FURTHER, AFFIANT SAYETH NAUGHT.

o

Thomas I:y'ayevw

Sworn to me and subscribed in my presence this & yre day of July, 2015.

\\‘Ilili“’
\\\..;F*FUAL ;,

Qﬁ%é/ Aot

Nétzﬁ:y ZPublic
My’wmn;l§81@n*exblres ~—1=——JO¥CEA. SOUDER
it NOTARY pusyC . STATE OF owi0
rded i
My commission o County

expires Apr. 30, 2015

7142018 22322643



Supreme Court of Ohio / Public Attorney Information Page 1 of 2

Attorney Information

The address and telephone information found in this listing has been provided to the
Office of Attorney Services by the attorney. The directory lists an attorney's business
address. An atforney’s residence address is displayed only if the attorney has not
provided a valid business address. See, Gov, Bar R. VI, Sec. 1(G). "Invalid" next to
the address indicates that mail sent to this address has been returned as undeliverable
or that the attorney has not provided a complete mailing address. Also note that the
record displays the attorney’s current name on file in our records. If you believe any
information listed below is incorrect, please click here for instructions

Current Name: Robert Hansford Hoskins

Current Registration: Inactive See Definitions below

: o Discipline and Sanction YES Click to view
Ohio Admission: 11/10/1997 History: Discipline History
Registration Number: 0068550
Office: Law Offices of Robert H. Hoskins

Employer Address: 1040 Richwood Ave
Cincinnati, OH 45208

Office Phone: 513.379.6450

Law School: University of Dayton

How Admitted: By Exam

[ CLE Enforcement | | ! Discipline or Sanction History i

| Previous Search List [

Questions or Comments: Office of Attorney Services, 614.387.9320

Exhibit
5

DEFINITIONS

Active R
Active attorneys may practice law in Ohio, assuming all other requirements are met.
Inactive

Inactive attorneys may not practice law in Ohio or hoid themselves out as authorized
to practice law in Ohio. See, Gov. Bar R. VI, Sec. 2.

Retired

Attorneys registered for retired status must have been at least 65 years oid at the
time of their retired registration. Retired attorneys may not practice law in Ohio or
hold themseives out as authorized to practice law in Ohio. See, Gov. Bar R. VI,
former Sec. 3. Retired registration status is no longer available as a registration
status, effective September 1, 2007.

hitp://www.supremecourt.ohio.gov/AttySves/AttyReg/Public_AttorneyDetails.asp?ID=0068... 9/1/2015



. STATE OF OHIO

. COUNTY OF HAMILTON

BEFORE THE BOARD OF COMMISSIONERS -
' ON GRIEVANCES AND DISCIPLINE
oF |
THE SUPREME COURT OF OHIO

. Robert Hoskins,

Respendent, . SR
- | AFEIDAVIT OF

"' CINCINNATI BAR ASSOCIATION, :  Janetta Cook

" Relator.

88

Snetr’ S - ™

SR "I, Janetta Cook, having been éuly_ céﬁstion’e& and s-worn,_'hefeby state as fdlim%fs': .

LR AL 1 currentiy reside at 3?1? Bawlmg Green Ct.. Cmcmnati OH 45225' .

2. Mr. Heskms was assxgned to my Chﬂd Custody casa by Affordabie Fam:ly Attomeys in
| Apnl 7014
3 Payment was arranged through Affordable Fé:_ﬁii? Attormeys; _thé'érraﬁg_e'ment@as $88
per week for thirteen weeks for a total of $1,144. |
“‘4. I began to pay Mr, Hoskins on .April 24,2014, -. .

501 ﬁﬁished'paying Mr. Hoskins in February or March 2015. ‘.

5 - 6. The last time that [ met in person with Mr. Hoskins was Ma;bh 25, 2015,

7. thad a court date Scheduled for June 16, 2013,
8. On June 15,201 5 Mr. Hoskins contacted me wa text mcssage and stated that hc WELS

unable to make it to the court on that date and that I should file fcr a contmuance ‘

Exhibit

6







= RECEVED
Court of Common Pleas WLds

CE@MOH'& Cﬁuntyf Ohi@ gt}iseipiinary Cﬁunse;.!

uprema Court of Ohic:

270 East Main Street, Batavia, OH 45103

Judge Jerry R. McBride Judge Victor M. Haddad Judge Richard P. Ferenc Judge Thomas R. Herman
513.732.7104 513.732.7890 513.732.7102 513.732.7378

July 22, 2015

Mr. Scott Drexel, Esq.

Office of Disciplinary Counsel
250 Civic Center Drive, Ste. 325
Columbus, OH 43215-4711

RE. Robert Hansford Hoskins
Attorney No.: 06068550
Supreme Court No. 2015-0481

Dear Mr. Drexel:

I need to inform your office of a recent violation committed by Mr. Hoskins in my
court.

Mr. Hoskins was counse! of record for plaintiffs in the following case that was
assighed to me: Preferred Interiors Drywall Systems, LLC, et al. v. Jason Alien
Fletcher, Glermont County Common Pleas Court Case No. 2014-CVVH-0884. On
February 6, 2013, | set a scheduling conference in this case for June 19, 2015, at 8:30
a.m. | permit counsel to participate by phone in these types of conferences rather than
personally appear.

On June 18, 2015, the scheduling conference was conducted and counsel for the
defendant, who is local, personally appeared in my chambers. Mr. Hoskins called my
office as permitted and participated in the scheduling conference with opposing counsel
that moming. He made no mention of the fact that he had been suspended consistent
with the above-mentioned Supreme Court order. At that scheduling conference |
scheduled a follow-up conference to be held on September 18, 2015, at 8:30 am. ltis
my standard practice to make certain that all counsel of record are able to personally
participate in the scheduling conference and Mr. Hoskins confirmed that the date was
an available date on his calendar,

Exhibit

7




Mr. Scott Drexel, Esq.
Page 2
July 22, 2015

Thereafter, on July 7, 2015, | was contacted by Mr. Hoskins' opposing counsel,
Jeffrey Hale, regarding a deposition that was being conducted that day at Mr, Hoskins'’
office. Mr. Hale informed me of Mr. Hoskins' suspension and it was on that date that |
obtained the Supreme Court’s order from its online docket.

Mr. Hale has informed me that he has provided a complete transcript of the
deposition that was being conducted on July 7, 2015. In that deposition at pages 5 and
6, Mr. Hoskins represents that he was reinstated by the Supreme Court, apparently on
July 6, 2015, Having reviewed the online docket, that clearly ie not the case.

| have issued a stay order in this case as well and notified Mr. Hoskins.

If you need any additional information from me, please do not hesitate to contact
me.

Thank you very much for your attention to this matter.
Very truly yours,
JilplOf e
Richard P. Ferenc, Judge '

th



Justin Fletcher
July 07, 2015

REFERRED INTERIORS DRYWALL SYSTEMS, LLC, et al.

V.

JUSTIN FLETCHER

2014 CVH 0984
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COURT OF COMMON PLEAS

CLERMONT COUNTY, OHIO

PREFERRED INTERIOCRS
SYSTEMS, LLC, et al.

Plaintiffs,

vs.

JUSTIN FLETCHER,

Defendant.

DRYWALL

CASE NO.
2014 CVH 0984

Deposition of:
Pursuant to:
Date and Time:

Place:

Reporter:

JUSTIN FLETCHER
Agreement

Tuesday, July 7, 2015

12:31 p.m.

Law Offices of

Robert H. Hoskins

750 East State Street

Georgetown, Ohio 45121

Kelly A. Graff

Notary Public - State
of Ohio

5132333000
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APPEARANCES OF COUNSEL:

For the plaintiffs:

Robert H. Hogkins, Esq.
of

Law Offices of Robert H. Hoskins

7650 East State Street
Georgetown, Ohio 45121
937.378.5400
rhoskinslaw@gmail . com

For the defendant:

Also

Jeffrey S. Hale, Esg.
of

Kroener Hale, Inc. _

60 North Second Street

Batavia, Ohio 45103

513.828.7510

jeffreyshaleegmail .com

Pregent:

James Fletcher

ww eliereportingagericy com

5432333000
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(No exhibits.)
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JUSTIN FLETCHER
defendant herein, having been duly sworn, was
examined and deposed ag follows:
EXAMINATION
BY MR. HOSKINS:
Q. Mr. Fletcher, have you ever had your

deposition tazken before?

A. I don't think so.

Q. You've Lestified in court before?

A Yes.

Q. Okay. I've got =zome testimony from
yvour -- the TRO hearing relative to the incident
from 2014.

Have there been any other times that
you've testified in court that you can recall?

A. Not that I can recall.

Q. Okay. dJust in a deposition, we have a
court reporter here trying to make a transcript
of what we say. Sc I would just ask that all of
your responses be out loud. She can't really
pick up a head nod or a hand gesture, so I'll
just ask that all of your answers be out loud.

My voice doesn't carry well. If you
don't hear what I say or misunderstand a word,

please ask me to repeat and rephrase.
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If T ask a question and you give the
answer, I'm going to presume that you heard and
understand the guestion.

Is that fair?

A Sure.

Q. Are you under any medication or any
other issues that would keep you from testifying
truthfully today?

A No.

GC. Mr. Fletcher, what is your education?
What's the highest grade that you completed?

A. Two years of college.

MR. HALE: If I could, just real

quickly, Robert -- if we cculd just clarify,

I sent you an e-mail request -- and in

speaking with the Supreme Court

vegterday -- have you been reinstated in

Ohio? |

MR. HOSKINS: I have.

MR. HALE: Do you have anything showing

that?

MR. HOSKINS: I deon't.

MR. HALE: Because, as of yesterday

when I spoke with the disciplinary council's

attorney, they said that you had not been

5732333000
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reinstated.

MR. HOSKINS: I had spoken with them
yesterday and I had been. But I don't have
anything from them.

MR. HALE: Okay.

MR. HOSKINS: I didn't bring anything.

" MR. HALE: Okay. I just want to
clarify. So i1f your representation is that
you've been reinstated, then we'll take it,

take it on the value.

BY MR. HOSKINS:

Q. Do you have any accreditation or other

certificates? Do you have a CDL license? Do you

have any cther accreditation or certificates?

A I have a business degree that I earned

in high school. My Series 63 and 7 have expired.
I worked at Fidelity for a couple of years.

That's about it.

Q. Where are you currently employed?
A. I'm self-employed.

Q. And is your company a corporation, an

S corp., a d/b/a?

A, It's a corporation.

0. And what's the name of the

corperation?

: mwdﬁ._:ﬁ@@%@ﬁ%wm”
5732333000
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A. JF Interiors.

Q. 2nd who is the owner of JF Interiors?
A. I am.

Q. Do you have any partners or --

A, No.

Q. And when was that formed?

A. Sometime last year. I'm not really for
sure the exact date.

Q. That's an Ohic corporation?

A. Uh-huh, vyes.

Q. Are there any other officers of
JF Interiors other than yourself?

A. Ne.

Q. Do you have an employment contract with

any employees?

A No.

Q. How many current employees do you
have?

A, Three.

Q. And what are their names?

A. Dennis -- well, myself -- I have two.

Dennig, Lee, and me.
0. What's Dennis's last name?
MR. JAMES FLETCHER: Thornton. He owns

the grocery store --

_"mféf_'- e

5739333000
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A I think it's Thornton.

BY MR. HOSKINS:

Q. And what's Lee's last name?
A, Jones.
Q. Were either Dennis Thornton or

Lee Joneg former employees of
Preferred Interiors, to your knowledge?

4. Yes.

Q. The next set of-questions I'm going to
ask you 1s about what happened prior to
June 14, 2014 when a TRO was filed.

Prior to that time, were you an

employee of Preferred Interiors?

A Yes.

0. Did you have a title or did you have a
business card with a title on it?

A No.

Q. What were your roles and

responsibilities at Preferred Interiors prior to

June 20147

A. Operations manager.

Q. And what did you do as an operations
manager?

A. Everything but -- I mean, payroll,

scheduling, labor, delivering.

wialierspirtingagenicycom
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Q. Did you have any ownership in
Preferred Interiors?

A, No.

Q. Were you an officer of
Preferred Interiors?

A No.

Q. The TRO I mentioned was filed on
June 14, 2014.

Do you recall that TRO?

A. What's a TRO?

Q. Temporary restraining order cr
restraining order.

A Do I recall it?

Q. (Nodding head.)

A Yes.

Q. And you were a party to the restraining
order?

A. Yes.

Q. And, as part of that restraining order,

you asked that Jim Fletcher be kept away from
your residence?

A. I believe I didn't ask for anything. I
believe the Court assessed 1it.

Q. Okay. Where were you living at the

time of the TRO? What's the address?

wwméliterey gencycon
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A 3043 Parker's (sic) Run Road.

Q. And that was both a residence and where
the business was located?

A. Correct.

0. And, as part of that TRO, Jim Fletcher
was precluded from going onto the property at
3043 Parker's Run Road?

A Yes.

Q. To your knowledge, what jobs or
projects were ongoing on or about June 14, 2014
by Preferred Interiors? Do you recall where they
were working?

A, They were all over.

I mean, I don't have any schedule. If
I would have known, I would have brought that
stuff with me. I didn't bring my schedule with
me.

There were Jjobs gecing on.

Q. Do you recall any of the jobs or any of
the locaticns?

2. Kentucky and Ohioc. I mean, not in
particular. It wag a year ago. Not in
particular. We do quite a few different jobs a
year. So --

Q. Do you recall for what clients those
ibﬁhéﬂ&gyﬁmgggﬁyﬁmﬁ
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jobs were cngoing?

AL For Fischer Homes.

Q. Were there any other ongcing client
projects at that time?

A, I believe Drees Homes.

Then, again, I don't have it in front
of me. I'm not really 100 percent sure.

Q. From the ongeing projects, were they
for individual houses or for neighborhocds? How
did that work?

A, They were individual new homes.

Q. Do you recall about how many individual

homes Preferred Interior was working on in

June 20147
AL No.
Q. Do you recall the status of those

projects? Were they just beginning --

A They're 211 different.

I don't have any of that in front of --
I don't have the schedule in front of me.

Q. How did the transiticn go? Did you
lead employees and work on completing those jobs
after June 14, 20147?

A. Yes.

C. Could you describe that for us,

B %’fef@@g{;@qggﬁ%@m-
5432333000
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please?

a. What do you mean?

Q. Did you c¢all the employees the night
befcre, did you just show up at work that
morning? How did that transition go between you
and the employees?

L. Just as normal.

Q. New, did you have a meeting orxr make any
announcements or just talk to the employees about
what was going on?

A, No.

0. At =some point after June 14, 2014, did
you discuss the issues goling on between you, your

mom, and Mr. Fletcher with the employees?

A. Yes.

c. When did that conversaticn happen?

A, Maybe four or five days after it
happened.

Q. And who was at that meeting?

A, It was not a meeting. I just
individually, when I'd go to a job, talk to each
employee whenever, because I just would go to the
job that they were working on.

Q. 2And could ycou describe that

conversation for us?

‘insmeliferaporiinpadancy com
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A, I let -- I only have the two employees.
I let them know that there was an altercation
between me and my father and I would no longer be
able to work for him because of the conditions
that happened, and I would be starting my own
business and, if they wanted to come to work for
me, they were more than welcome to.

Q. How long after that conversation did

vou actually form your own business?

A. I don't have that date, sir. I don't
have that.
0. Was it weeks or months?

A. I don't have that. I don't know. I
don't want tco tell vyou the wrong thing if I don't
have it.

Q. At any time, did you instruct the
employees not to speak with Mr. Fletcher?

A, No.

Q. How long did you continue using
Preferred Interiors' equipment, their vans, their
scaffolding, their building, their toolsg?

a. For a couple of weeks.

I was given permission by my mother. I
was told from my attorney that I was allowed to

use it because it was marital property.

womeltersportingagancycon
3132333000
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Q. Do you know whether Preferred Interiors
is a corporaticn or a d/b/a?

A. I have no idea.

Q. Did you ever invegtigate whether
Preferred Interiors was a corporation?

A, I have -- no.

Q. To your knowledge, do ycou know whether
your mother is an officer or an cwner of
Preferred Interiors?

A. I have no idea.

c. At any point after June 14 of 2014, did
Mr. Fletcher directly or indirectly contact
you --

No.
Sir --

I did not talk to him in a year.

©c or o P

Understoed.
It's just a cleaner transcript if you
let me finish my question and then answer and
then we'll get on to the next one; just makes for
a cleaner transcript.

At any time after June 14, 2014, did
Mr. Fletcher contact you directly or indirectly
to ask you not to use his equipment or his

building or his employees cr his material?
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A, No.

Q. How did the purchase and use of
materials work for each jok? Did you buy drywall
by the job, did you buy mud and tape and nails by
the job, or did you have them in bulk at the
shop?

A, The supply company was given a list of
the communities that were dcne by
FPreferred Interiors. So when they would receive
a purchase order from the builder, when they
would stock the drywall because the builder paid
for the drywall, they would stock the materials
with it.

Q. Okay. And what materials would they
gtock with it?

A. Mud, corner bead and tape and screws
and nails.

Q. Were there any other materials that

were required on the job that they didn't

stock?
A. I don't believe so.
Q. What kind of tools were used to

complete the jobs?

A. Tools of mine or the individuals?
Q. Juet in general.
‘mmmaﬁw'f' rCH.com,
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Hammers, scaffolding; what kind of
tools were used on those kind of jobs?

A, You mean each individual contract? Is
that what you're asgking? Each individual
contractor's different tools, is that what you're
asking me?

Q. I guess I'm trying to find out the
world of tools that were used on those jobs and
then what tools were owned by Preferred
Interiors, what tools were owned by you, and what
tools were owned by the individual workers.

A, Okay. The tools that were used by the
contractors would be hammers, knives, hatchets,
walk benches, walk bcocards. Finishing tools would
be bazoockas, banjos, knives to tape with, sanding
blocks, sponges.

And we would -- I would supply the
scaffolding for any high work that would be
needed.

Q. 0f the tools, other than the
scaffolding, which, if any, of those tocls were
owned by the individual employees?

A. The ones I just told you, the knives
the taping tools --

Q. Okay. Is it true that everything other

mwmeﬂ%@g@ﬁﬁgﬁ@ayfmd
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than the scaffolding was owned by the individual
employees themselves?

A. Yes.

Q. Through the second half of June and
July of 2014, whose scaffolding was used to
complete the ongcing projects?

A, Through what date?

Q. Through the end of June 2014, second
half of June, and all of July of 2014, whose
gcaffolding was used?

A, I know Preferred Interiors' was used up
until the last week or two -- week that I was --
that I was running things until I had quit.

I den't know the exact date, because I
had purchasged my own scaffolding, but I don't
have that stuff in front of me. I didn't know I
needed any of that stuff. I don't know.

0. Now, you were using Preferred
Intericrs' scaffolding at least until July Sth
when you appeared at another hearing on the TRO;
is that true?

A, Yes.

Q. Do you recall how long after that
hearing you obtained your own scaffolding?

A. No.

womelitereportingagenicgcon
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Q. When Preferred Interiors was paid for a
job, how did that work? Were they paid all at
the end, were they paid some up front? What were
the payment terms typical for
Preferred Interiors?

A. I don't know.

Q. At some point after June 14, 2014, were
checks received by you directly or indirectly for
work performed by you and the crew?

A. No. They were issued straight to the
contractor. Every builder writes a check to
whoever the contract is written to, and it's a
check that's depcsit only. 8o it's written to
the contractor that has the contract with the
builder.

GC. Were you paid for work that vou
individually did after June 14, 2014 by
Preferred Intericrs?

A Can vyou repeat that?

Q. Were you paid for work that you

performed after June 14th --

A. Neo.
Q. -- 2014 by Preferred Interiors?
A No.

Q. Did you do any work on behalf of

wwwelteraportingagenycon
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Preferred Interiors after June 14th, 20147

A,

Q.
Intericrs
performed

A

Q.

>

Q.
A

Q.

Yes,

What do you believe that Preferred

oweg you for the work that you

after June 14, 20147

What do

Uh-huh.

Nothing.

And why
Because

To your

paid by Preferred

I believe they owe me?

is that?
I don't want anything.
knowledge, were the employees

Interiors for any work that

they did after June 14, 20147

A

finished up all of the payroll.

all the contractors were paid, all the employees

were paid.

When I finished up my two weeks, I

My mother was a part of that because

ghe had to sign the checks.

Q.

Could you describe that in a little bit

more detail in terms of, when you do payroll,

what does that involve? Are they paid by the

hour, paid by --

A.

They're paid; yeah, employees are paid

by the hour --

Meﬁ?mparﬁsgagmqycm
37392333000

I made sure that

19



20

1 Q. QOkay. i

J‘,

2 a. -- which is done by a company, Paycor. i
3 And the contractcrs are paid

4 by -- usually by the board count, unless there's

5 a gpecial project or something else that they had
6 done during that week, like a repair or something
7 of that nature.

8 Q. So you did the payroll to determine how
9 much each of the employees should be paid for

io those two weeks?

11 A. They -~ 1t was -- not for the

12 employees. Paycor did that, and it was called in

13 to them.

14 Q. And did vou c¢all it in te Paycor?

15 A. No. Paycor called me or called Jim.

16 We didn't call it in; they called us.
17 ' - Q. In that case, for the second half of

18 June, do you recall whether Paycor called you?

19 A. Yes, they did. %

20 Sometimes they'd call me. Sometimes
21 they'd -- I ran the operation, so I did payroll,

22 so, yeah, scmetimes they'd call me. If they

23 couldn't get hold of Jim, they would call me.

24 C. And when you said that your mother

25 signed the checks, how did that work? Would vou

wooltoraportigagencycom
5732333000
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describe that for me?

A, I just remember doing the payroll,
meaning I filled out what the contractors -- the
work was done, added up what they were owed, and
issued them checks.

Q. Okay. To your knowledge, how long
after June 14, 2014 were the employees paid by

Preferred Interiors?

A I'm not sure.
Q. Do you use Paycor for JF Interiors?
A. No.

0. What method do you use to pay the
employees now?

A, I have a CPA.

Q. Do you recall approximately when the
CPA or JF Interiors began paying the emplovees
for the work they did?

A. I don't recall. I don't have that
stuff with me. I don't know the exact day.

Q. To your knowledge, does
Preferred Interiors owe any of the employees for
work that they performed on behalf of
Preferred Interiors after June 14, 20147

A, I think I did -- I think I paid

everybody in July.

mmme&fg;gpm{,@aggn%’cm
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Q. Do you think by August of 2014
JF Interiors was up and running and paying
employees?

A. I don't have that in front of me, sir.
I don't know the exact date.

Q. I wasn't asking for the exact date. I
was asking whether you recalled the approximate
month.

A. No.

Q. How did Preferred Interiors -- were you
involved in bidding on jcbs or getting new jcbs

or obtaining purchase orders?

A, Ne. The purchase order is created for
a vendor as long -- once the contracts are given
to the -- work is divvied by the construction
managers.

And once the construction managers
decide to give contractors the work, they're
created within the builder's, I guess, estimation
office or department.

Q. At what point did you begin seeking new
work on behalf of JF Interiors?

A. I don't recall the day that I went and

talked with Fischer Homes. I don't recall the

date.

wwmelitergportingagency con
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0. Do you recall who vou talked to at
Fischer Homes?

A. I talked to a couple different of

their -- a couple different of their employees.
Q. Okay. Do you recall their names?
A, Jim Haas. He's the main omne.
Q. Before you began talking to

Fischer Homes or any of the other builders on
behalf of JF Interiors, did you ever advise any
of the builders or other clients that

Jim Fletcher was no longer involved or not
currently involved with Preferred Interiors or
any of the ongoing projects?

A. No.

Q. Did you ever tell any.of the clients ozr
builders that he was arrested or used a gun to
threaten you?

A, As of what date?

Q. At any time after June 14, 2014.

A, Yes.
Q. And who was that conversation with?
A. I believe Jim Haas, just Jim. I just

let him know that there was an altercation
between me and my father, he was taken to -- at

that time I didn't know what he was arrested for,

Wbmd%mgmdﬁggyﬁyﬁwﬁ
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sa I didn't know.

I just let him know that there was an
altercation between me and my father, I could no
longer work for him anymore, and that I was going
out on my own, starting my own business.

There was no details -- or I didn't
know any details ét that time. There was nothing
to be known, or he didn't really need to know any
details. I just let him know that I was going

into busginess for my own.

Q. Did you give Mr. Haas details of the
altercation?
A, I just told you. No.

0. Did you tell him that Mr. Fletcher was
taken to jail?

A. I don't recall.

Q. Did vou tell Mr. Haas or any of the
other builders or clients that Mr. Fletcher was
unavailable because he wasg in the hospital?

A. In the hospital?

Q. Uh-huh.

A No.

Q. What clients or builders did
JF Interiors do jobs for in 2013 and the first

half of 2014, to your knowledge?

Qﬁ@méﬁ@@g@ﬂmngxgﬁmg
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A. In 2013? Zero. I didn't do any. I
wasn't in business in 2013.

Q. I apologize. I misspoke. In 2013 and
firgt half of 2014, what builders did
Preferred Interiors work for?

A. Drees Homeg, Fischer Homes, John Henry
Homes, and Kay Homes. I don't know if there's
any'other ones. I don't know if there's any
other cnes.

I didn't sign -- I wasn't -- I didn't
sign any contracts with any of these builders, so
I really don't know.

Q. Has JF Interiors done work or bid work
from Drees, Fischer, John Hay (=2ic} Homes cr
Kay Homes?

A. Yes.

0. Which ones?

A. Fischer and John Henry. &And I was for
Kay Homes, but no longer.

Q. What happened with Kay Homes?

A. He is not really -- he just doesn't
build -- he doesn't do as much work. I may in
the future, but he only builds a couple of houses
a year.

Q. Do you recall at what point you went Lo

wwimelitereportingagerncycon
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John Hay Homes or Kay Homes to let them know

about JF Interiors?

A About the same time I went to
Fiacher.
Q. Did you have similar contacts or did

you -- strike that.
When you talked to Jay (sic) Homes and

Kay Homes, did you have a similar conversation as
you did with Jim Haas abcut the altercation with
your father? |

A. Yes.

Q. Did you provide them any additicnal
details that you did not provide Mr. Haas?

A No. |

Q. When you talked to Mr. Haas or
Fischer Homes or John Hay Homes, did you at any
time tell them what the status of
Preferred Interiors was?

A. I didn't know. No.

Q. Do any of your ¢urrent employees have

an employment contract with you --

A. Ne.

Q. -- JF Financial (gic)?

Al No. There's no contracts.

Q. Do you know whether they had an
wow elilereportingageniycons
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employment contract with --

MR. HALE: Did you say JF Financial?

MR. HOSKINS: I'm sorry. JF Interiors.

MR. HALE: Okay.

A. No.

MR. JAMES FLETCHER:. Their

agreements -~
BY MR. HOSKINS:

Q. I apolegize.

I asked if they had employment
contracts with JF Interiors. And the answer was
no?

A, Correct.

Q. Do you know whether they ever had
employment contracts with Preferred Interiors?

A, I don't know.

Q. How long did JF Interiors cperate out
of the property at 3043 Parker's Run Road?

A, Still are.

Q. How long did they continue to use the
warehotse or the building -- the outbuilding
there at Parker's Run Recad?

A. I'm not sure of the date.

Q. You talked about that, for the jobs

that were completed in the last half of June 2014

wwwcliereportingagoncycom
15132333000
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and for July 2014, that the employees other than
yourself were paid fof the work they performed.

Was there any profit or money left
over, to your knowledge?

A I don't know what you're asking.

Q. I would imagine that there's profit
built into the jobs that are performed.

A, I don't deal with the profits.

Q. And that's my question.

4. And the answer would be, I don't
know.

Q. Az of June 14, 2014, were there
projects for which Preferred Intericr {(sic) had
been committed or contracted cr identified but
not yet begun, to your knowledge?

A, I don't know.

Q. After June 14, 2014, were there any new
projects that you began under
Preferred Interiors?

A, I don't know.

If I would have -- I would know if I
had my schedule. I have all of my schedules and
payrolls from last year, but I just didn't bring
them with me. I didn't know I'd be needing to
answer these questions.

erwinslterepertingogericycom
5732333000
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I have the answers to the questions,
but I'm not going to -- I don't want to say for
sure without knowing.

Q. And if you don't know the exact date,
I'll accept a month, a season.

A, I'd rather just give you an exact
answer than give you a wrong answer.

Q. Did, at some point, Jim Fletcher
contact you, directly or indirectly, seeking the
return of the Preferred Interior vehicles?

A No.

He contacted the New Richmond Police

Department.
Q. Do you recall when that was?
A. No.

The police showed up at my house one

day.

Q. Were the wvehicles turned over at that
time?

A. No.

Q. At what point were the vehicles

returned to Preferred Interiors?
A. When Jim showed up at the house when
the protection order was lifted. When my mother

was in the emergency room, he had went to the

rtingagencycon
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courthouse and had the protecticn order lifted
for one day, and he came up and removed the
scaffolding and the pickup trucks and changed the
locks on all the doors.

Q. To your knowledge, who owned the trucks

and the scaffolding?

A, To my knowledge, my dad or my mom. I
did not.
Q- Do you know whether it was owned by

either your mother or father individually or
whether it was owned by Preferred Interiors?

A I have no idea.

Q. At any point, did Jim Fletcher
communicate to you, directly or indirectly, that
he wanted you to continue to run Preferred
Interiors at any péint after June 14, 20147

A. No.

G. Did you ever instruct any current or
former employees of Preferred Interiors not to
speak with Jim Fletcher?

A. No.

Q. Have you ever been convicted of a crime
involving fraud cr deceit?

A Nc.

Q. Have you ever been accused of theft

5739333000
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from Preferred Interiors?

A No.

Q. Are you currently, to your knowledge,
under indictment or investigation for any crime
involving fraud or deceit?

A. Not to my knowledge.

I mean, there was a check that was
written -- or there was a check that was
disbursed sometime in July that was my last
payroll check.

I had to go to the police station two
weeks ago and meet with the detective. 2And the
detective looked at it and asked if my mother was
a signer on the account, and she said vyes.

So they gaid -- they were
throwing -- they would be throwing it out because
she was a signer on the account and the work I
had was rendered.

Q. At any time after June 14, 2014, did
JF Interiors ever compensate Preferred Interiors
or Jim Fletcher for the use of their trucks or
scaffold?

A, No.

MR. HOSKINS: Can we take a break for a

few minutes?

wwi elifereportingagencycon
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(A recess was taken from 1:07 to 1:16.)
THE REPORTER: Do you want to waive
signature or review and sign?

MR. HALE: Review.

JUSTIN FLETCHER

DEPOSITICN ADJOURNED AT 1:17 P.M.

wwmlitereportingsgentycom
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CERTIFICATE
STATE OF OHIO
55
COUNTY OF HAMILTON
I, Kelly A. Graff, the undersigned, a

duly qualified and commissioned notary public
within and for the State of Chio, do certify that
before the giving of his deposition, JUSTIN
FLETCHER wag by me first duly sworn to depose the
truth, the whole truth and nothing but the truth;
that the foregoing is the depcsition given at
gsaid time and place by JUSTIN FLETCHER; that I am
neither a relative of nor employee of any of the
rarties or their counsel, and have no interest
whatever in the result of the action; that I am
not, nor is the court feporting firm with which I
am affiliated, under a contract as defined in
Civil Rule 28(D).

IN WITNESS WHEREOF, I hereuntc set my hand

and official seal of office at Cincin?'“., Chio,

i
Notary Public - State of Chio
My commisgion expires October 16, 2014.

Kellyﬁﬁ. Graff !

5739333000
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ERRATA SHEET
DEPOSITION OF: JUSTIN FLETCHER
TAKEN: JULY 7, 2015
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IN THE SUPREME COURT OF OHIO

Disciplinary Counsel,
Cincinnati Bar Association,

Co-Relators, : Case No. 2015-0481
v,

Robert Hansford Hoskins,

Respondent.
AFFIDAVIT OF KAREN REBORI
STATE OF OHIO, g
ss:
COUNTY OF CLERMONT )

Comes now the Affiant, Karen Rebori, after being duly cautioned and sworn upon her oath, states as
follows:

1. I am employed by the Ohio Attorney General’s Office as a Speciél Agent with the
Ohio Bureau of Investigation and Identification.

2. On Friday, July 24, 2015 at 2:28 p.m,, I received a telephone call from a friend of
mine, Laura Abrams, who currently serves as the Vice Chairperson of the Cincinnati Bar
Assaciation Certified Grievance Committee. Ms. Abrams inquired as to whether T was still in
Georgetown, Ohio, and I indicated that I was. Ms. Abrams then stated that she was trying to
determine if an attorney stiil had an office in Georgetown and asked if I would mind driving by the
location to view the office. I said I would not mind, depending on the location. Ms. Abrams stated
that she would get the address and text it to me.

3. Ms. Abrams sent me a text indicating that the office was located at 750 East State
Street. 1 called her and indicated that I was not far from that location, and in fact would pass by that

location shortly. 1approached the location while we were still on the telephone and I told her that

1




there was a law office at that address belonging to Robert Hoskins. Ms. Abrams asked if I could
take some pictures of the office and signage for her. 1 responded that I would.

4, I pulled into the parking lot adjoining the building and took several pictures,
including pictures of the street sign and building front. 1immediately texted those pictures to Ms.
Abrams for her review. I also telephoned Ms. Abrams to determine if she required additional
photographs from that location. She indicated that she did not and thanked me for sending her the
pictures. '

4. The photographs provided in the Motion for Contempt are the photographs which I
took on my mobile telephone on July 24, 2015 and texted to Laura Abrams, Those photographs are
true and accurate depictions of the sign and building located at 750 East State Street in Georgetown,

Ohio on July 24, 2015.

FURTHER AFFIANT SAYETH NAUGHT.

Y A

\\ .f’\ R
/// < "Z \ \\
Haren | Rcbox/ T\ \"‘

Before me, a Notary Public in and for said county and state, on the ___ day of September, 2015,
2014, personally appeared Karen Rebori, who being duly cautioned and sworn, did subscribe the
foregoing in my presence, and did acknowledge that the same was her free act and deed for the
purposes stated therein.

Sworn to and subscribed before me this ]fjtm day of September, 2015.

s

.-/' /s

( - Not ry Publlc

My Commission Does Not Expire

CAURA A, ABRAMS. Attarmay of i
Netary Public Stste of Ohlo
My Comprisslon has no Expiratior
Onle. Sectlor U703 0. 2 ¢
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Drexel, Scott

From: Jeffrey Hale [jeffreyshale@gmail.com]
Sent: Tuesday, July 07, 2015 7;18 PM

To: Drexel, Scott

Subject: Re: Your Deposition with Robert H. Hoskins
Attachments: Document_14608656. tiff

Mr. Drexel,

Today Mr. Hoskins conducted the scheduled deposition of Justin Fletcher in the matter of Preferred Interiors
Drywall Systems, LL.C v. Justin (Jason)Allen Fletcher / Case No: 2014 CVH 00984.

The deposition was conducted at the law office of Mr. Robert H. Hoskins. His office address is 750 East State
Street, Georgetown, OH 45121. The deposition began at approximately 12:30pm and after going on the record I
asked Mr. Hoskins if he had been reinstated to practice law in the State of Ohio. I informed Mr, Hoskins that I
had information that led me to believe he may be suspended from practicing law and Mr. Hoskins assured me
(on the record) that he had been reinstated as of yesterday, July 6, 2015.

After Mr. Hoskins stated on the record that he was reinstated to the practice of law in the State of Ohio he began
to depose my client. During the deposition I was contacted, via text message, by my partner who was trying to
verify his statements. She stated that she spoke with Mr. Allan Asbury who confirmed that Mr. Hoskins was
NOT reinstated and should not be conducting any legal proceedings in the State of Ohio. I was advised that I
should stop the deposition and contact the sitting Judge on the case and inform him of the situation.

We took a short break and I contacted Judge Richard Ferenc in Clermont County Common Pleas Court. I
informed the Judge of my initial belief and of the information I had received. I let the Judge know that M.
Hoskins asserted, on the record, that he had been reinstated to practice law in Ohio. As I was on the phone with
the Judge, Mr. Hoskins quickly came out to my location and stated the deposition was over and rushed everyone
out of his office.

I provided Judge Ferenc with the contact number for Mr. Asbury and it is my understanding that Judge Ferenc
called Mr. Asbury to confirm what I had reported and issued the attached order,

I have requested a transcript of the deposition and T have asked that it be expedited. We have a show cause
hearing schedule for July 16, 2015 before Judge Ferenc to determine the next step. It is my understanding that
the Judge's intention is to forward his findings on to your office for consideration.

With Warmest Regards,
Jeffrey 8. Hale

KroenerHale, L.IC
Attorneys At Law

60 North Znd Street
Batavia, OH 45103

PH: 513-828-7510

FX: 5132977227
ktroenerlaw.com

Exhibit




COURT OF COMMON PLEAS

CLERMONT COUNTY, OHIO
PREFERRED INTERIORS DRYWALL : CASE NO. 2014-CVH-0984
SYSTEMS, LLC, ET AL, ‘
Judge Richard P, Ferenc IR
Plaintiffs, Ry
Vs.
ORDER STAYING ALL

JASON ALLEN FLETCHER, . PROCEEDINGS

Defendant.

This Court has been informed by defense counsel that the attorney for the
Plaintiff, Robert H. Hoskins, is actively participating in depositions that are being
conducted this date, July 7, 2015. Further, this Court is aware of Mr. Hoskin's
suspension from the practice of law in Ohio in the following case: Disciplinary Counse/
v. Robert Hansford Hoskins, Respondent, Supreme Court Case No. 2015-0481.
Further, the Court has conversed with the Ohio Disciplinary Counsel staff and has been

advised this date, that Mr. Hoskins has not initiated the reinstatement process as

required by the aforementioned order. Consequently, Mr. Hoskins has not been
reinstated to practice law in the state of Ohio. Therefore,

IT IS HEREBY ORDERED, that all actions in this matter are hereby stayed until
further order of this Court concerning the conduct of attorney Hoskins in this matter.
Until further order of the Ohio Supreme Court, Mr. Hoskins is not permitted to in any
way participate in this case and shall advise his client immediately of his inability to
practice in Ohio as a result of the aforementioned order.

IT IS FURTHER ORDERED, that a hearing will be held regarding these issues

on July 16, 2015, at 12:00 p.m.

L
Richard P. Ferenc, Judge

CERTIFICATE
| hereby certify that a copy of the foregoing was sent to counse! of record by
regular U.S. Mail and by email this "t day of July, 2015.

Exhibit
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Drexel, Scott

From: David Stockdale [dstockdale@probatect.org]

Sent: ' Monday, July 06, 2015 12:02 PM

To: _ Drexel, Scott

Subject: Fwd: Robert H. Hoskins

Attachments: binder.pdf, rad19AD1.pdf0.pdf; rad24B98.pdf0.pdf; radB5E55.pdf0. pdf; rad26BB3.pdf0. pdf

Dear Mr. Drexel:

This is a follow-up to our prior communication memorialized below. As far as I can tell from the Supreme Court's docket,
and the online docket of the Kentucky Supreme Court, Mr. Hoskins has not yet been readmitted to practice in either
state,

On June 5, 2015, he filed an adult adoption petition and paid the court costs. Today, Mr. Hoskins appeared in court on
the petition, identified himself as petitioner's counsel,-and proceeded to examine witnesses. I am not at liberty to provide
you with the court records as before because this is an adoption proceeding, but I am sure you may obtain them if you
make an official request.

David C. Stockdale, Magistrate
Hamilton County Probate Court

>>> David Stockdale 5/26/2015 2:35 PM >>>
Dear Mr. Drexel:

In our telephone conversation of this afternoon, I advised you that suspended attorney Robert Hoskins came into court
on Friday, 5/22/15, with an application for guardian fees (actually an application and a motion for leave to file same) in
the matter of Donald Binder, case no. 2011003135. He was acting on behalf of the former guardian whom he had
represented. He met with Magistrate Stargel to obtain entries setting the hearing date; and then filed the application,
motion, and entries. I do not know what, if any, involvement he may have had in preparation of the documents.

Attached per your request are copies of the filings. Because the online docket does not show the payment of costs, I
have also attached a screen shot of our internal docket showing that he paid the costs associated with the filings.

If I can be of further assistance, please let me know.

David C. Stockdale, Magistrate
Hamilton County Probate Court
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In the Matter of:
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: Case No.
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Witnesses

Gerald L. Hounchell
Mr. Hoskins - Direct

Jana Hounchell
Mr . Hoskins - Direct

Davion Devante Wilson
Mr. Hoskins - Direct

{(No exhibits were marked.)
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PROCEZEDTINGS
THE COURT : Okay . We are back on the
record. This is a continuation of the docket for
Monday, July &6th, 2015. Chief Magistrate Paul
Rattermann presiding. Next case is that of Davion
Devante Hounchell, case No. 2015-002350. We are
here today on a -- in an adult adoption petition,

which has been filed. The star of the show,
Mr . Davion Hounchell is present, together with the
co—petitioneré and their attorney.

Counsel, please identify yourself for
the record.

MR. HOSKINS: My name is Robert
Hoskins, the attorney for the petitioners.

THE COURT : Thank vyou. T£ I could have

all three of you please raise vour right hands.

JANA HOUNCHELL, GERALD HOUNCHELL AND DAVION WILSON
being first duly sworn, testifies and says as

follows:

THE COURT: Okavy. Sir, please state




10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22,

23

24

youxr name.
MR. HOUNCHELL: Gerald Hounchel]l.

THE COURT: And where do you live?

MR . HOUNCHELIL 616 Havenswood Place,
previously 5188 Red Court Cloud. I just wmoved.
THE COURT : You literally just moved?

MR . HOUNCHELL: Just moved, ves.

THE COURT : Okay . And, ma'am, state
YOoOuUr name .

MRS . HOUNCHELL: Jana Hounchell.

THE COURT : Okay. You live at the same

address?

MRS . HOUNCHELL: Yes, I do.

THE COURT: Okay. And, sir, state your
name .

MR. WILSON: Davion Hounchell.

THE COURT: Okay. Okavy. Counsel, I'1l1
turn it over to you at this point. How do vyou

wish to proceed?
MR. HOSKINS: Judge, please remind me

what I've forgotten.

GERALD L. HOUNCHELL

being previously duly sworn, testifies and says as
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follows:
DIRECT EXAMINATION
BY MR. HOSKINS:
Q. Mr. Hounchell, do vou recognize this
petition for an adoption of adult?
A I do.
Q. And this is a document that you signed?

That's your signature?

A That 1s my signature.

Q. And yvou signed this willingly and
knowingly?

A I did.

Q. You had a foster relationship with

Davion before he bhecame an adult?

A We did, ves.

Q. And this was signed jointly with your
wife?

A Correct.

THE COURT: Okay. And, sir, if vou
could just go into the details of heow it is that
vou and vour wife became acquainted with Davion.

MR . HOUNCHELL: Sure.

THE COURT: What the nature of that

relationship was.
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MR . HOUNCHELL : Sure. When we were
still in the Air Force stationed at Barksdale Air
Force Base in Louisiana, my son became friends
with Davion, and he first started visgiting the
house quite a bit down there. Didn't have a very
good stable home structure with us. And as it

progressed over just a month or two, he ended up

moving in with us. We made room for him in our
bhase house. He lived with us pretty much from
that point on. So about 16 on he was with us
and --

THE COURT: So he was age 16 at that
point?

MR . HOUNCHELL: 16, right? When we
came in? Yeah.

MRS . HOUNCHELL: Uh-huh.

MR . HOUNCHELL: 16. |

THE COURT: Okavy .

MR. HOUNCHELL: aAnd he's been with us
since. As far as we helped him gelt into college.
Every time he's come home this summer, he's lived
with us. So we've had a relationship with him
since.

THE COURT: Did you go through the
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court system in Louisiana to get guardiancship
and/or custedy --

MR . HOUNCHELL: No, we did not.

THE COURT: -- depending what théy call
it down there?

MR. HOUNCHELL: No .

MRS . HOUNCHELTL: Huh-uh.

THE COURT : T know itfs French, so...

MR . HOUNCHELL: Yeah, I don't know
their system. No, we did not, no. He just -- we
set him up a room and he just lived with us.

THE COURT: And he's been doing thatA
ever since?

MR . HOUNCHELL: Ever since, ves.

THE COURT: Okay. And then you moved
to Ohioiat some point?

MR . HOUNCHELL - We did, vyeah. I
retired, did a little work down there and we moved
to Ohio last summer.

THE COURT: So that would hawve been the
summer of 20147

MR . HOUNCHELL: Correct.

THE COURT : S0 you've been in Ohio for

at least six months?
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MR. HOUNCHELL: Yes.

THE COURT: And Davion is still living

with you?

MR . HOUNCHELL: He is now. He just

graduated, but he's living with us

now.

THE COURT: Okay. 2aAnd how old is he

now?

MR. HOUNCHELL:  22.

THE COURT: 22 vyears old? So he's been

living with vyvou in Louisiana and in Ohio for about

six yvears?

MR. HOUNCHELL: Correct.

THE COURT: Okay. Fair
yvou much .

Do my questions lead to
questions from you, Counsel?

MR . HOSKINS: No, Sir.

THE COURT: Okav. Have

witness?

enough . Thank

any follow-up

vou got another

\s)
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JANA HOUNCHELL
being previously duly sworn, testifies and says as
follows:
DIRECT EXAMINATION
BY MR. HOSKINS:
Q. Jana, could you please identify

yvourself for the Court?

- Yeah, Jana Hounchell.

Q. Jana, and what is your relationship to
Davion?

AL I've been his mother.

Q. - Okay. You heard Mr. Hounchell testify,
is there -- do vyou agree with his recounting of

the events?

A Yes.

Q. Okay. And you still are married to
Mr . Hounchell?

A | Yes.

Q. Been an Ohio resident for at least six

A Yes.
Q. Okay. Is there anvthing vou would 1like

to add to Mr. Hounchell's testimony?
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A No.

THE COURT: Okavy . And, ma'am, you'wve
signed a consent to the adoption?

MRS . HOUNCHELL: Yes, I have.

THE COURT: Okay . And for vyour

husbkband, Mr. Hounchell, vou've signed a consent as

well?
MR. HOUNCHELL: Yes.
THE COURT: Okavy . Thank vyou much,
ma ' am. I don't have any other questions for you.

MRS . HOUNCHELL: Okay.

THE COURT: Counsel, your next witness?

DAVION DEVANTE WILSON
being previously duly sworn, testifies and says as
follows:

DIRECT EXAMINATION

BY MR. HOSKINS:
Q. Davion, could you please identify
vourself for the Court.
D Davion Hounchell. Davion Hounchell.
Q. And what is your relationship to Gerry
and Jana Hounchell?

A I am their son.

11
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Q. Okay . Could you describe your
relationship with them and how it began and when?
A Yes. Just like dad said, when I was
about 16, I became best friends with Dane
Hounchell and it just started me coming over every
once in a while and then more frequently and then
moving in. And they helped me get into college,
they set me up to college, dad drove me down to
Wesleyan University. And just for the past few
yvears, it's been me calling them if I needed
anything, me coming home to the house with them,

veah, just deing everything.

Q. Davion, do you recognize this document?
A Yes, sir.
Q. And is that your signature, the consent

for adoption?
A Yes, sir.
Q. And you signed thisgs willingly,

knowingly, with full understanding of its

contents?
A Yes, sir.
Q. Ckay. And this is the vital statistic

that vou completed as well?

A Yes, sir.

1z
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Q. Okay . You've alsoc asked for your name
to be changed from Davion -- I'm sorry, Davion

Devante Wilson to Davion Devante Hounchell,

H-O-N -- H-C-U-N-C-H-E-L-L?

A Yes.

Q. Okay. And that's wyvour desire for the
Court to change your name formally f£rom -- vyour

last name from Wilson to Hounchell?

A Yes, sir.

Q. Okay. Why would you like this adoption
to go through?

A I would like this adoption to go
through because I think it legitimizes our
relationship. Also, carrying the last name when
the Hounchells have been my parents for the last
six years means a lot to me, so...

MR . HOSKINS: Thank vyvou. Nothing
further, Judge.

THE COURT : Qkavy . S0, sir, you've been
living with the Hounchells for about six years
now?

MR. WILSON: Yes, sir.

THE COURT: Starting when you were

16 vyvears of age?
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MR. WILSON: Yes, sir.

THE COURT : Okavy. But yvou never were
formally adopted by them in Louisiana?

MR. WILSON: No, sizr.

THE CQURT: Or in Ohio to date?

MR. WILSCN: No, sir.

THE COQURT: Okay. And vou view them as
your parents at this point?

MR. WILSON: Yes, sir.

THE COURT: OQOkay. Still friends with
their son?®?

MR, WILSON: Yes, sir.

THE COURT: After all this? I would
hope so. Okavy. T don't have anyrother questions.
Thank vyou wvery much.

And, Counsel, thank you for -- ckay.
Thank you much for giving me the other paperwork,
but I guess at this point I do have sufficient
evidence before me to make my findings. And first
I do find that the evidence supports the relevant
allegations contained in the adult adoption
petition. I de f£find that the co-petitioners,
Gerry and I pronounce this Jana, but it's --

MRS . HOUNCHELL: Jana.

14
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THE COURT: Jana®?

MRS . HOUNCHELL: Yeah.

THE CQURT: Jana Hounchell are suitable
and gqualified individuals to raise slash raise --
the form don't fit, so I apologize. But that they
are gualified individuals to be the adoptive
parents cf the adult, no longer the minor, Davion
Devante Hounchell . And I will put on a decision
of magistrate consistent with those findings
together with the judgment entry of the Court
appointing -- strike that -- naming them as the
adoptive parents of Davion. And T will also
change his mname to Davion Devante Hounchell.

And with that, congratulations Mr. and
Mrs. Hounchell and Davion. You have been formally
adopted.

MRS . HOUNCHELL: It's a boy.

THE COURT: Okavy . Now then, this is a
little more unusual, but Davion was born in
Louisiana®?

MR. WILSON: I was born in Virginia.

THE COURT: Virginia? I thought it was
Louisiana?

ME. WILSON: Portsmouth, Virginia.

15
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THE COURT: You are correct. I'm
SOYrTry . Oh, yvou were born in Louisiana. I picked
that up, ma'am. Okavy. The Department of Vital
Statistics form, which I just completed isn't
going to work because he was born in Virginia.

MR. HOSKINS: Okay .

THE COURT: You're going to have to
contact Richmond, the state capital, their version
of the Department of Vital Statistics.

MR. HOSKINS: Okay.

THE COURT: So get that changed.
However, today I will give yvou the decision of
magistrate and the final order, take that
downstairs, get it filed with the cashier.

MR. HOSKINS: We'll do.

THE COURT: But you're kind of on your
own with Virginia. There's not much I can do,
whatever the form is, vou've got to f£ill out. I
would get a certified copy of that judgment entry.

MR. HOSKINS: Will do.

THE COURT: They'll probably need that
in Virginia to get your birth certificate reissued
with the Hounchells listed as vyour parents.

MR. HOUNCHELL: Okavy.
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THE COURT: Okay?

MRS . HOUNCHELL: Okay .
MR. HOSKINS: Awesome .

THE COURT: That's it,

Congratulations.

folks.

MRS . HOUNCHELL: Thank you.

MR . HOUNCHELL: Appreciate it.

THE COURT: You have a good day.

MR, WILSON: You too.

MRS . HOUNCHELL: You too.

Thereupon, the foregoing proceedings

concluded.

17
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State of Ohio - CERTIVFICATE

County of Franklin: S8

I, Mary Bradley, RPR, a Notary Public in and
for the State of Ohio, do hereby certify that I
transcribed the audio recording of the
aforementioned proceedings; that the foregoling is a
true record of the proceedings.

I do further certify I am not a relative,
employee or attorney of any of the parties hereto,
and further I am not a relative or employee of any
attorney or counsel employved by the parties hereto,
or financially interested in the action.

IN WITNESS WHEREOF, I have hereunto set my

hand and affixed my seal of office at Columbus,
Ohio, on August 14, 2015.

I

Mary Bradley, Notary Public - State of Ohio
My commission expires September 19, 2019.
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